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Vragen van het statenlid Patricia van Veen (D66) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 221. 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake Fietsen in 
Zeeland  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 11 december 2017)  

1.Welke acties denkt u te ondernemen om 
fietsen veilig en aantrekkelijk te houden in 
Zeeland? 

 1.Samen met VVV Zeeland en de  
gemeenten blijven wij streven naar het  
hoogst mogelijke kwaliteits- en  
voorzieningenniveau voor de recreatieve  
fietser, conform de 5 sterren status in de  
kwaliteitsmonitor van het Landelijk 
Fietsplatform. Wij investeren samen met  
gemeenten ook in aanvullende fiets- 
voorzieningen in de publieke ruimte. (fiets 
overstappunten, fietsoplaad-zuilen voor 
e-bikes op rustplaatsen en extra 
overzichtspanelen voor het FIKS. 
Bij de routekeuzes in FIKS is veiligheid  
een belangrijk criterium geweest.  
Daarnaast voeren wij in ROVZ-verband 
acties gericht op het gebruik van 
fietsverlichting ('Ik val op'), tegen het 
gebruik van de mobiel op de fiets ('Er gaat 
meer kapot dan je scherm') en organiseren 
we e-bike dagen voor senioren. 
 

 

2. Bent u het met ons eens dat bij de aanleg 
van fietspaden en fietswegen, het 
toenemend aantal ‘nieuwe’ gebruikers een 
plaats moet krijgen? 
 

 2. Bij de reconstructie c.q. aanpak van 
bestaande en aanleg van nieuwe 
fietspaden en -wegen kijken we 
nadrukkelijk naar een veilige inpassing van 
de e-bike en pedelec in het Zeeuwse 
fietsnetwerk. Ook de mogelijke invoering 
van regionale (snel)fietsroutes wordt 
onderzocht. Beide onderwerpen pakken 
we gezamenlijk op met het Waterschap 
Scheldestromen, RWS Zee en Delta en 
Zeeuwse gemeenten, waarbij ook wordt 
gekeken naar de middelen die het nieuwe 
Kabinet voor fietsinfrastructuur 
beschikbaar stelt. Dit is in lijn met de door 
GS aanvaarde motie 'Prioriteit 
fietsinfrastructuur' van D66 en Groen 
Links. 
 

 

3. Bent u het met ons eens dat dit zo snel 
mogelijk vorm moet krijgen en de aanleg van 
fietspaden, die nu gepland staan, getoetst 
moet worden aan de gebruiksintensiteit van 
de nieuwe fietsers? 

 3. Zie antwoord bij vraag 2  



 

2 

 

 
4. Is u bekend of het aantal kinderen dat per 
fiets naar school komt ook in Zeeland daalt? 
Zo ja, welke maatregelen kan de Provincie 
nemen om het gebruik van de fiets bij 
kinderen te stimuleren? 

 4. Nee het is ons niet bekend dat het 
aantal kinderen dat per fiets naar school 
komt ook in Zeeland daalt. Wel neemt 
het  aantal basisschoolleerlingen in 
Zeeland af door krimp.  
De provincie/ROVZ maken werk van 
permanente verkeerseducatie binnen het 
basisonderwijs. Zo worden kennis, 
vaardigheden vergroot en houding positief 
beïnvloed, belangrijke randvoorwaarden 
om veilig aan het verkeer te kunnen 
deelnemen. 
 

 

 
 

 MIDDELBURG,  19 december 2017 
 
 

Namens de fractie van  D66 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Patricia van Veen Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 
 
 
 
 
 


